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Abstract (en)
[origin: US2024084461A1] The present invention relates to a method for preparing lithium hydroxide, comprising subjecting an aqueous composition
(A), comprising lithium sulfate and sodium sulfate, to bipolar membrane electrodialysis; said step of bipolar membrane electrodialysis comprises
processing in an electrodialyser comprising at least one electrodialysis cell (200) comprising a first compartment (220), supplied with water and
delimited between a first bipolar membrane (250) and an anionic central membrane (230), and a second compartment (210), supplied with said
aqueous composition (A) and delimited between said anionic central membrane (230) and a second bipolar membrane (240), then recovering,
from said at least one electrodialysis cell (200), an aqueous composition (B) comprising lithium hydroxide and sodium sulfate, and subjecting it to a
crystallisation step in order to prepare a salt.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un procédé de préparation d'hydroxyde de lithium comprenant de soumettre une composition aqueuse (A)
comprenant du sulfate de lithium, et du sulfate de sodium, à une électrodialyse à membranes bipolaires; ladite étape d'électrodialyse à membranes
bipolaires comprend le traitement sur un électrodialyseur comprenant au moins une cellule d'électrodialyse (200) comprenant un premier
compartiment (220), alimenté en eau, et délimité entre une première membrane bipolaire (250) et une membrane anionique centrale (230), et
un deuxième compartiment (210), alimenté par ladite composition aqueuse (A), et délimité entre ladite membrane anionique centrale (230) et
une deuxième membrane bipolaire (240), puis de récupérer, de ladite au moins une cellule d'électrodialyse (200), une composition aqueuse (B)
comprenant de l'hydroxyde de lithium et du sulfate de sodium, et la soumettre à une étape de cristallisation pour la préparation d'un sel.
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